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PROTOKÓŁ Nr XXI/2021 
dwudziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 30 marca 2021 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na XXI sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXI sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Na sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Żywickiego.. 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:00 zakończono o godz. 12:10. 

Przewodniczący Rady: „Wszyscy dostaliście Państwo porządek dzienny obrad, czy ktoś z Pań 

i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do niego? Nie widzę, więc ogłaszam, że 

porządek dzienny obrad został przyjęty.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) likwidacji Przedszkola Publicznego w Jezioranach, 

2) rozwiązania Zespołu Szkół w Jezioranach, 

3) zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działkach nr 270/2, 111/2, 

271 do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

4) zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 104/12  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

5) zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 274/2  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

6) zaliczenia drogi wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 157 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

7) zaliczenia drogi wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 162 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

8) zaliczenia drogi wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 110/42  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

9) zaliczenia drogi wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 270  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

10) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 

2021”, 
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11) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Jeziorany na rok 2021 oraz 

określenia sezonu kąpielowego, określenia wykazu kąpielisk,  

12) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku, 

13) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko - 

Mazurskiego, 

14) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032, 

15) zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Przyjęcie protokołu XX sesji. 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) likwidacji Przedszkola Publicznego w Jezioranach, 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady: „Przejdźmy zatem do punktu 2 podjęcia 

uchwały w sprawie. Po pierwsze likwidacji przedszkola publicznego w Jezioranach. Wiecie 

Państwo wszyscy, że o tej sprawie nie tylko oficjalnie rozmawialiście Państwo na 

poprzedzającej Sesję Komisji, ale i wiele rozmów prywatnych przeprowadzono w tym 

względzie. Czy może ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tej sprawie. 

Jeśli nie widzę, to poproszę Pana Przewodniczącego Szuwalskiego o odczytanie projektu 

uchwały.” 

Następnie Pan Andrzej Szuwalski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby się odnieść co 

do tego projektu? Jeśli nie, to proszę przystąpić do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/182/21 w sprawie likwidacji Przedszkola  

Publicznego w Jezioranach,  

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

2) rozwiązania Zespołu Szkół w Jezioranach, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnego punktu rozwiązania Zespołu Szkół w Jezioranach. Też sprawa była nie raz 

dyskutowana. Zespół już nie istnieje faktycznie w związku z tym, a naszą uchwałą jakby to 

formalnie zaakceptujemy. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby coś na ten temat 

powiedzieć? Jeśli nie, to pozwolę sobie przeczytać projektu uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: Ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi, czy chciałby zabrać 

głos w sprawie projektu uchwały? Jeśli nie, to proszę przejść do głosowania.”  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/183/21 w sprawie rozwiązania  

Zespołu Szkół w Jezioranach,  

która stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 

 

3) zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działkach nr 270/2, 111/2, 271 do 

kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do całego 

zestawu uchwał, którymi będziemy zmieniać stosunki własnościowe, czyli drogi przejmować 

z Powiatu na Gminę. Chodzi głównie o to, że będziemy mieli dofinansowanie i to, żeby to 

dofinansowanie było możliwe, żeby Gmina mogła o nie występować, musimy dokonać takich 

przekształceń. To mówię generalnie, Państwo Radni możecie w stosunku do każdej uchwały 

mieć swoje uwagi. Przechodzimy do pierwszej, zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie 

położonej na działkach nr 270/2, 111/2, 271 do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia 

jej przebiegu. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Jeśli nie, 

to proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

 

Radny Wiesław Żywicki odczytali projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu? 

Jeśli nie, to proszę przystąpić do głosowania.”  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/184/21 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej  

w Tłokowie położonej na działkach nr 270/2, 111/2, 271 do kategorii  

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

4) zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 104/12 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy  

do kolejnej zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 104/12  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu. Ktoś chciałby zabrać głos na 

ten temat? Jeśli nie, to proszę o odczytanie projektu uchwały.” 
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Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w prawie projektu tej uchwały? Nie widzę, proszę przystąpić do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/185/21 w sprawie zaliczenia drogi  

wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 104/12 do kategorii  

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

5) zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 274/2 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy  

do kolejnego punktu, zaliczenia drogi wewnętrznej w Tłokowie położonej na działce nr 274/2  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu. Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos? Jeśli nie, to pozwolę sobie przeczytać projekt uchwały.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie projektu? Nie widzę, proszę przejść do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/186/21 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej  

w Tłokowie położonej na działce nr 274/2 do kategorii gminnej  

drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

6) zaliczenia drogi wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 157 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnego, zaliczenia drogi wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 157 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu. Ktoś wcześniej chciałby zabrać głos? Nie 

widzę, proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

 

Radny Wiesław Żywicki odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma uwagi, co do 

projektu uchwały? Jeśli nie, to przejdźmy do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/187/21 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej  

w Kikitach położonej na działce nr 157 do kategorii gminnej drogi  

publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

7) zaliczenia drogi wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 162 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnej, zaliczenia drogi wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 162 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zabrać głos? Jeśli nie, to proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos, co do projektu uchwały? Jeśli nie, to przejdźmy do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/188/21 w sprawie zaliczenia drogi  

wewnętrznej w Kikitach położonej na działce nr 162 do kategorii  

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

8) zaliczenia drogi wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 110/42 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Nie 

widzę, to przystąpimy do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XXI/189/21 w sprawie zaliczenia drogi  

wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 110/42  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

9) zaliczenia drogi wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 270 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnej, zaliczenia drogi wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 270 do kategorii 

gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu. Czy ktoś by wcześniej chciał zabrać głos?”  

 

Wiceprzewodniczący Rady: „Odnośnie całego tego typu uchwał. Gratulacje dla pracowników, 

którzy przygotowali projekty uchwał, załączniki graficzne, które są bardzo czytelne. Można 

było dostrzec, która to droga, na której działce leży, to mi się spodobało, w porównaniu do 

innych papierowych uchwał. Dziękuje.” 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Bardzo się cieszę za ten głos, bo na Komisji 

powiedziano, że to ja jestem wazeliniarz, a jak widać nie tylko ja. Proszę bardzo przejdźmy 

do projektu.” 

  

Radny Wiesław Żywicki odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/190/21 w sprawie zaliczenia drogi  

wewnętrznej w Jezioranach położonej na działce nr 270  

do kategorii gminnej drogi publicznej i ustalenia jej przebiegu,  

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

10) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności 

zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2021”, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy  

do kolejnego, przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2021. Sprawa 

ta powraca, jak Państwo wiecie co roku. Co roku mamy przedstawiany taki program, w tym 

roku też otrzymaliśmy stosowny dokument, z który mogliśmy się zapoznać. Ja tylko dodam, 

że opieka nad zwierzętami, nad tymi, które bodajże św. Franciszek nazwał naszymi braćmi 

mniejszymi, to jest wyraz naszego człowieczeństwa i takimi będziemy ludźmi, jak się 

będziemy opiekować słabszymi. To taka luźna uwaga filozoficzna.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady zapytał: „Ktoś z Państwa chciałby zabrać głos na ten temat. Jeśli nie, to 

ja przeczytam projekt uchwały.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/191/21 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt oraz ich 

wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2021”, 

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

11) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Jeziorany na rok 2021 oraz określenia 

sezonu kąpielowego, określenia wykazu kąpielisk,  
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnego projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Jeziorany na rok 2021 oraz określenia sezonu kąpielowego. Ktoś z Pań i Panów Radnych 

chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to proszę o odczytanie projektu.” 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu? Nie widzę, proszę przejść do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/192/21 w sprawie określenia wykazu kąpielisk  

na terenie Gminy Jeziorany na rok 2021 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

określenia wykazu kąpielisk,  

która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

12) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejna w sprawie  

nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku. Sprawa ta była 

szeroko omawiana w trakcie poprzedzającej Sesję Komisji. Głosy jako tak w ważnej sprawie 

różne. Generalnie uznaliśmy, stwierdzono, że w sytuacji, w której mamy taką możliwość 

uzyskania szerokich dopłat do różnych ważnych inwestycji, potrzebujemy pieniądze własne  

i żeby tych pieniędzy nazbierać jak najwięcej po prostu w tym roku Fundusz Sołecki nie 

będzie realizowany, a te pieniądze, które na niego byłyby przeznaczone zostaną potraktowane 

jako nasz udział w tych dużych dotacjach. Również słuszny był głos, żeby nie wylać dziecka  

z kąpielą i zapewnić pieniądze na małe sołeckie potrzeby, typu paliwo do kosiarki, typu 

malowanie czegoś, ale mamy nadzieję, że Pan Burmistrz jako gospodarz gminy nie będzie 
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myślał tylko o tych wielkich inwestycjach, ale i o tych mniejszych. Czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? Bardzo proszę Pan Przewodniczący Szuwalski.” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Po części nawiąże do słów Pana Przewodniczącego. Jak 

Państwo zauważyliście w uzasadnieniu tej uchwały jest dokładnie o tym mowa. Za celowe 

uważa się wspieranie i upowszechnianie idei samorządowej, tym samym mimo 

niewyodrębnieniu funduszu sołeckiego w 2022 r., będą ponoszone wydatki na rzecz 

poszczególnych wsi. Czyli tak, jak z tego widzimy Urząd Miasta nie ucieka od 

dofinansowywania potrzeb poszczególnych sołectw Druga rzecz, która też po części uspokoi 

te obawy w dalszej części uzasadnienia: Uchwała o niewyrażeniu zgody na wyodrębnienie 

funduszu ma zastosowanie wyłącznie do roku budżetowego następującego po roku, w którym 

została podjęta (art. 2 ust. 4). Czyli to się tyczy tylko roku budżetowego przyszłego. Jak 

sytuacja dalej przebiegnie, to mamy nadzieję, że pozwoli to do powrotu istnienia tego 

funduszu. Proszę Państwa nie ukrywajmy, że czasami osiągnięcie wyższych celów, kosztem 

jakichś kroków, które trzeba poczynić. Tutaj na szczególna uwagę zasługuje fakt tak, jak 

mówiłem, że w 2022 będą dalej ponoszone wydatki na poszczególne wsi i istnienia tego 

funduszu. To tyle, dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby jeszcze. Nie 

widzę, więc przeczytam projekt uchwały.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu tej uchwały? Nie widzę, proszę o przejście do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 7 głosów "za", 2 głosy 

"wstrzymujące się" i 2 głosy "przeciw".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/193/21 w sprawie nie wyrażenia zgody  

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku,  

która stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 

13) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko - Mazurskiego, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała większością głosów została przyjęta. 

Przechodzimy do kolejnego punktu. wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Warmińsko -  Mazurskiego. W trakcie Komisji Pani Sekretarz omówiła sprawę. 

Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby jeszcze jakichś dodatkowych informacji? Jeśli nie, 

to proszę o odczytanie projektu.” 

Radny Wiesław Żywicki  odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi 

dotyczące projektu?  Nie widzę, w związku z czym proszę przejść do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego – 9 głosów "za", 2 głosy 

"wstrzymujące się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/194/21 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Wojewody Warmińsko - Mazurskiego, 

która stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

14) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy  

do kolejnego punktu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 

2021-2032. Czy można by prosić Panią Skarbnik o dwa słowa na ten temat.” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „W Wieloletniej Prognozie Finansowej  

na 2021 zostały zwiększone dochody gminy o kwotę 260 000 zł oraz wydatki o kwotę 

100 000 zł. Dochody budżetu gminy wynoszą ogółem 53 094 651,07 zł, natomiast wydatki 

57 371 169,27 zł. Planowany deficyt budżetu w wysokości 4 276 518,20 zł. W Wieloletniej 

Prognozie Finansowej w roku 2021 zostały tylko zmienione kwoty, natomiast w załączniku  

nr 2 o przedsięwzięciach została zwiększona kwota 20 000 zł dotycząca inwestycji 

drogowych. W Wieloletniej Prognozie Finansowej ze zmian to jest wszystko.” 

Przewodniczący Rady: „To wszystko?” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „Tak.”  

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby jakieś uwagi wnieść albo 

zadać pytania Pani Skarbnik? Jeśli nie, to pozwolę sobie odczytać projekt uchwały.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to proszę  

o przejście do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/195/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032,  

która stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
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15) zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przejdźmy do uchwały 

zmiany w budżecie gminy Jeziorany na rok 2021. Czy Pani Skarbnik może coś dodać?” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „Mogę powiedzieć. Została zwiększona 

kwota w transporcie i łączności 104 661,20 zł jest to porozumienie z Powiatem na utrzymanie 

dróg bieżące. Z większych zmian, które zostały wprowadzone została zmniejszona subwencja 

ogólna o kwotę 83 302 z. Na podstawie decyzji Wojewody została zwiększona kwota dotacji 

na oddziały przedszkole na kwotę 29 420 zł, przedszkola 158 868 zł. Na dożywianie została 

zwiększona kwota 4061 zł oraz w pozostałej działalności dotyczącej gospodarki komunalnej 

została wprowadzona kwota dotacji, którą otrzymaliśmy odnośnie folii, którą zbieraliśmy  

w tamtym roku, w kwocie 23 365 zł. Natomiast po stronie wydatków z większych kwot, które 

zostały wprowadzone, to kwota w administracji publicznej, zwiększone zostały diety dla 

Sołtysów kwota 44 700 zł. W dziale 751 to jest tylko zmiana dotycząca paragrafów, 

przesunięcia, ochrona zdrowia został wprowadzony transport dowożenie ludzi na szczepienia. 

Natomiast w dziele kultura i dziedzictwo narodowe w bibliotece na podstawie wniosku Pani 

Kierownik została wprowadzona kwota 3 200 zł. Dziękuję.”    

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos lub zadać 

pytanie? Nie widzę, proszę o odczytanie Pan Przewodniczący Szuwalski.” 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu tej uchwały? Nie widzę, proszę przystąpić do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXI/196/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

która stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Blok uchwał 

wyczerpaliśmy. Przechodzimy do sprawozdania Burmistrza z działalności między sesjami. 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu.” 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, sprawozdanie z działalności między sesjami: Informacja ze sprzedaży mienia: 

Sprzedano: działkę nr 49 o powierzchni 3 000 m² położoną w obrębie Studzianka w trybie 

przetargu nieograniczonego, osobie fizycznej, za kwotę 28 474 zł brutto. Działki nr 377  
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o powierzchni 8 921 m²  i nr 378 o powierzchni 1 200 m² położone w obrębie Franknowo  

w trybie przetargu ograniczonego osobie fizycznej, za łączną kwotę 25 523 zł brutto. 

Wykonane zadania gospodarcze:  

1. Wycięto  krzaki z przydrożnych rowów na drodze  Jeziorany – Krokowo. 

2. Przycięto wystające gałęzie na drogach Żardeniki – Miejska Wieś, Krokowo Kol.,                    

Franknowo – Modliny, Zerbuń Kol., Kikity, Jeziorany – Lekity. 

3. Wycięto krzaki i wywieziono z ul. Sienkiewicza. 

4. Przycięto i wywieziono gałęzie z fosy za Urzędem Miejskim. 

5. Udrożniono przepusty drogowe na drogach Jeziorany – Miejska Wieś, Miejska Wieś – 

Zerbuń, Żardeniki – Piszewo. 

6. Wycięto 7 drzew na drogach: Krokowo Kol., Studzianka Kol., Kikity Kol., Kramarzewo. 

Drewno popiłowano i przygotowano do ogrzewania świetlic wiejskich.  

7. Klejono dziury masą asfaltową na zimno na drodze Żardeniki – Piszewo. 

8. Usunięto dzikie wysypiska śmieci w Potrytach i Miejskiej Wsi. Dziękuję bardzo.” 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję Panu Burmistrzowi. Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zadać jakieś dodatkowe pytanie? Jeśli nie widzę, rozumiem, że zostało przyjęte sprawozdanie 

Pana Burmistrza. Przechodzimy do wolnych wniosków i zapytań, czy ktoś z Pań i Panów 

chciałby zabrać głos? Nie widzę, w związku z tym pozwolą Państwo, że ja odczytam pewien 

dokument.” 

 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: „Bogusław Wierzbicki Radny VIII Kadencji Rady Miejskiej  

w Jezioranach województwa Warmińsko-Mazurskiego. Rezygnacja. W związku  

z przyczynami natury osobistej, uprzejmie proszę by Rada Miejska w Jezioranach przyjęła do 

swojej aprobującej wiadomości moją rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady. 

Jednocześnie oświadczam, że funkcję tę będę pełnił do czasu podjęcia przez Radę stosownej 

uchwały. Pozwólcie Państwo, że ten dokument podpiszę i złożę na ręce Pani Ani. Zgodnie  

z przepisami prawa do najbliższej Sesji, na której podejmiecie zgodną z moją wolą decyzję 

Będę jeszcze pełnił obowiązki Przewodniczącego i przygotuje wybory nowego 

Przewodniczącego i nowego Wiceprzewodniczącego Rady. Dziękuję. Przechodzimy  

do kolejnego punktu, przyjęcia protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach.” 
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5. Przyjęcie protokołu XX sesji. 

 

Przewodniczący Rady: „Zapewne Państwo zapoznali się ze wszystkim. Czy ktoś z Panów 

Radnych ma jakieś uwagi? Jeśli nie, to przejdźmy do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu) 

 

Przyjęto protokół XX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Protokół XX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 

został przyjęty. Porządek dzienny obrad został wyczerpany. Dziękuję wszystkim Państwu za 

przybycie i udział w Sesji. Dziękuję bardzo.” 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXI Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

         

 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

   Anna Brakoniecka               Bogusław Wierzbicki 


